
Zápis z V. (3/2023} zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 30.06.2023

Účast zastupitelů: Aleš Drahokoupil, Petr Somr, Josef Loužil, Bc. Kristýna Jiráková,

Eva Urbanová, lng. Luboš Minařík

občané: Bc. Kristýna Burešová, Bc. Petr Jirák, Pavel Urban, lng. Jiří Šinfelt, Danuše
Šinfeltová, Jitka Kuchyňková, Bohuslav Kuchyňka, Pavla Vrběcká, Dalibor Vrběcký

Program:

1. Zahájení
2. Určení zapisovatele zápisu
3. Volba ověřovatelů zápisu
4, Schválení programu zasedání
5. Výběr dodavatele na kontejnery na bio odpad - dotace Pardubický kraj

6, Odkup části pozemků
7. Zpráva o uplatňování územního plánu Brloh
8. Dodatek o schválení bezúplatného převodu pozemku par.č. 100/1 v k.ú. Brloh u

Přelouče
9. Diskuse
10.Závěr

Hlasování: 0-0-0

adl|Zaháiení v 19:00 hodin

ad2} Volba zapisovatele - Kristýna Jiráková

Zapisovatelka byla navžena a schválena,

ad3) Ověřovatelé - Josef Loužil, Petr Somr

Ověřovatelé byli navĚeni a schváleni.

ad4} Program zasedání:

Pro - Proti- Zdželse

6-0-0

6-0-0

Zastupitelé program zasedáni doplnili o nový bod Dodatek o schválení bezúplatného
převodu pozemku parc. č, 100/1 v rc. Ú. anon u Přelouče, ktery nahradil bod číslo 8,Závěr
se přesunul pod bod číslo 9 a Diskuze pod bod číslo '10,

Program zasedání byl poté schválen 6-0_0

ad5) Genová nabídka na hákové kontejnery

Cenovou nabídku na dva hákové oceloplechové kontejnery na bio odpad předložila firma
MULTITEC Český Brod, s.r.o, za celkovou částku 259 940 Kč s DPH a firma Ladvel.cz,
Byšice za celkovou částku 234 74a Kč s DPH. Dotace z Pardubického kraje na nákup byla
schválena ve výši 100 000 Kč.



Zastupitelé nabídky projednali a vybrali nabídku od společnosti Ladvel.czza celkovou částku
234 74O Kč s DPH.

Starosta byl pověřen zastupitelstvem obce k podepsání smlouvy.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili. 6-0-0

ad6} Odkup ěásti pozemků

Odkup části pozemku vedeného jako ostatní komunikace na parc. č. 448t7 K.Ú, Brloh u
Přelouče, ve vlastnictví pana Velinského (podíl 2l8), o celkové výměře 100 m2 za cenu 200
Kčlm2.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 6-0-0

ad7|Zpráva o uplatňovaní územního plánu

Jedná se o změnu územního plánu v dokumentu 2. ZPRÁVA O UPLATŇOVÁNÍ ÚzEuruÍHO
PLANU BRLOH, kteqý je vyvěšen na úřední desce obce Brloh. Změna je uložena zákonem,
zastupitelé zprávu prostudoval i a projednal i.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 6-0-0

ad8} Bezúplatný převod pozemku SPÚ

Konzultace ohledně bezúplatného převodu pozemku parc. č, 100/1 v X.Ú, Brlon u Přelouče o
celkové výměře 480 m2, V žádosti byly problémy znemožňující převod, po jejich odstranění
bude obec Brloh žádat znovu.

Usnesení: Zastupitelé tuto záležitost projednali a schválili 6-0-0

ad9} Diskuze

Prvním bodem diskuze byla stížnost podaná obecnímu úřadu panem Petrem Jirákem na
častý a hlasitý štěkot psů jeho sousedů, manže]ů ŠinfettornYch, V rámci diskuze byl
manželům ŠinfeltovYm doporučen výcvik psů, případně psycholog pro psy a bylo slíbeno
řešení situace.

Dalším bodem byla diskuze ohledně častého zápachu a hluku z místní BPS, Obci bylzaslán
dokument, kteqým se měnívstupní suroviny, které putují do BPS, zápach by se tím mohl
eliminovat.

Dále se projednávali nyní již nainstalované kamery v obci a odpověď obce ohledně incidentu
se Svědky Jehovovi, kteří v obci obcházeli domy i přes zákaz podomního prodeje věcí a
služeb,

Starosta také zmínil povinnost mít psa na vodítku a s košíkem na všech akcích obce, jak
bylo vyvěšeno na webových stránkách. Zákaz volného pobíhání psů je ustanoven i

vyhláškou obce, Také požádal občany, aby po svých psech uklízeli.

'



edí0} Závér

starosta poděkovalza účast a podněty a ve 20:00 hodin zasedání ukoněil

Zapisovala: Kristýna Jiráková

/i^,-, Josef Loužil ůÚ

Starosta: Drahokoupil

ověřovatel: petr somr

SejmutoVyvěšeno ťr-, 07. 1023


